
Zápis z jednání výboru GCBNJ  

 

 

Datum konání: 29. 11. 2016 

Čas:                17:00 

Přítomní: Marzoll Jiří, Hrůza Jarmil, Houdková Eva, Matuna Václav 

 

 

1. Martin Zörkler požádal výbor klubu o uvolnění z funkce člena klubu z vážných 

osobních důvodů. Výbor děkuje panu Zörklerovi za práci, kterou v průběhu letošního 

roku pro klub udělal a přeje mu zdraví a vše nejlepší v osobním životě 

2. Prezident klubu informoval o výsledcích vyjednávání na hřištích v okolí a dohodě, 

která je připravena s majitelem hřiště v Mladé Boleslavi. Výbor klubu dohodu 

projednal a schválil a pověřil prezidenta k podpisu dohody. 

3. Výbor projednal a schválil výši ročních členských příspěvků pro rok 2017. Členové 

uhradí členské příspěvky ve výši 1000,-Kč na člena. Doporučené datum úhrady je do 

25.1.2017 

4. Prezident informoval o obsahu dopisu, který bude dnes rozeslán členům klubu 

5. Výbor projednal návrh spolupráce s GC Mladá Boleslav, který přednesl p.Marzoll. 

Předpokládá se pořádání společných turnajů jak na hřišti tak na indooru, utkání tzv. 

Ryder cup mezi kluby atd. 

6. Bude provedena úprava webových stránek klubu, základní návrh zpracuje p.Marzoll, 

na provedení úprav se dohodne s paní Hýblovou. 

7. Bude probíhat jednání s hřišti o poskytnutí dalších výhod pro členy GCBNJ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Marzoll Jiří                                                      V Benátkách 29.11.2016 


